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Referat  
Forretningsudvalgsmøde Hospice Vendsyssel 

 
Tid: tirsdag d. 20.06.2023 kl. 15.30-16.30 
 
Sted: Konferencerummet på Hospice 
 
 
Forretningsudvalgets medlemmer: 
 

Navn Valgt af Deltager 
Henrik Buchhave Region Nordjylland x 
Renate Weilow Frederikshavn Kommune X 
Kirsten Morild Andersen Region Nordjylland X 
Lone Agerdal Højen Medarbejderrepræsentant X 
Karen Marie Dalgaard Kræftens Bekæmpelse X 

 
 
Andre deltagere 

• Winnie Poulsen, Hospicechef Hospice Vendsyssel (sekretariatsfunktion) 
 
Sendt som orientering til 
 

• Belinda Jeganathan, DD 
• Christiane Dahlerup, DD  
• Berit Christensen, Region Nordjylland,  
• Sebastian Christoffanini, Region Nordjylland 
• Rune Herslund, Region Nordjylland 
• Ken Jensen, læge, Team for lindrende behandling (TLB) 
• Katrine Lyng, læge, TLB 
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Dagsorden 

 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

2. Godkendelse af referat fra mødet d. 28.03.2023  
 

3. Orientering ved formand/næstformand 
 

a. Alene fuldmagt 
b. Status på donationsarbejdsgruppen 

 
4. Nyt fra forretningsudvalgsmedlemmer 

 
5. Orientering ved hospicechef Winnie Poulsen jf. vedhæftet Hospice orientering 

 
6. Evt. 

 
 

 

Referat 
 
Godkendelse af 
dagsorden 

Godkendt uden kommentarer  

Godkendelse af 
referat fra 28.3.23 

Godkendt uden kommentarer 

Orientering ved for- 
næstformand 

• Formand Henrik Buchhave orienterer om, at han desværre har 
været igennem 2 operationer i hjernen siden sidst. Henrik håber på 
og forventer, at kunne genoptage immunterapi igen inden længe, så 
spredning hindres. 

 
• Henrik Buchhave deltog i Hospice forum Danmarks arrangement, 

som blev afholdt på Hospice Vendsyssel med god opbakning, og et 
spændende oplæg fra Strandbakkehuset på Djursland. 

 
• Vedr. beslutning om ”Alene fuldmagt” jf. sidste møde, indstiller 

forretningsudvalget til bestyrelsen, efter en drøftelse, at nuværende 
praksis bibeholdes.  
Der noteres en passus i referatet fra bestyrelsesmødet omkring 
overvejelser, således der ved nytilkomne i bestyrelsen kan henvises 
hertil.  
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• Status på donationsarbejdsgruppen 
Udsættes til bestyrelsesmødet. 

 
Nyt fra 
forretningsudvalgs-
medlemmer 

 
• Karen Marie Dalgaard (KMD) orienterer om, at Fie Mølholt 

formand for lokalforeningen for kræftens bekæmpelse i 
Frederikshavn, efterspørger et overblik over, hvilke tilbud der findes 
ift. sorggrupper. Dette vil blive iværksat i kommunalt regi. 

• KMD fortæller desuden, at formand for Struktur Kommissionen og 
Kræftens Bekæmpelse Jesper Fisker udtrykker usikkerhed om 
regionernes berettigelse. Der tales om, at der i stedet muligvis 
reduceres i antal regioner. 
Kræftplan 5 bliver sat i gang, hvor palliation også er et tema. Planen 
forventes færdig i 2024 fortæller KMD. 

• Kirsten Morild Andersen orienterer om sundhedsklyngearbejdet, 
hvor ensartet kvalitetssikring i kommunerne står højt på 
dagsordenen. 

 
Orientering ved 
Hospicechef 

• Orientering om den Nationale Hospicedag udsættes til 
bestyrelsesmødet. 

 
• Orientering om, at vi på Hospice i efteråret arbejder videre med en 

anden streaming løsning, end den først valgte, til en mere 
fremtidssikret løsning. 

 
• Hospice har af flere omgange søgt budgetmidler ved Regionen til 

udviklingssygeplejersketimer. Dette har ikke været muligt at 
imødekomme for nuværende. Derfor vil vi i efteråret forsøge, om vi 
kan mobilisere økonomi ud fra eksisterende budget til f.eks. en 
udviklingsdag pr. uge. 
Forretningsudvalget nikker til, at vi kan gå videre med denne proces. 

 
Der spørges ind til følgende punkter Hospiceorienteringen/ 
lederberetningen. 
 

• Præste-situationen. 
Her kan orienteres om, at vi fra Hospice er inviteret med ved 
kommende samtaler ifm. ansættelse af ny præst. Hospice er blevet 
inddraget og hørt på fornem vis i processen. 

 
• Supervision. 

Der spørges ind til hvorfor supervision foregår ved en præst. Det 
oplyses, at det ikke hænger sammen med præstefunktionen men 
rollen som supervisor. 

 
• Samarbejde med Kræftens Bekæmpelse. 

Fra Hospice ønsker vi et samarbejde, med henblik på 
indsatsområder, hvor vi kan hjælpe/supplere hinanden.  
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Der bliver ikke tildelt flere rådgivningstimer til Frederikshavn end der 
er nu, kan Karen Marie Dalgaard oplyse. 

Eventuelt Ingen punkter  
 
 
 

 
 

 
 
 
 

Underskrifter 
 
 
 
_______________________________ 
Henrik Buchhave 
 
 
_______________________________ 
Renate Weilow 
 
 
_______________________________ 
Lone Agerdal Højen 
 
 
_______________________________ 
Kirsten Morild Andersen 
 
 
_______________________________ 
Karen Marie Dalgaard 
 


